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Abstract (en)
[origin: US4829836A] A plug for a probe nose is produced in one piece having two contiguous parts. The first part is a substantially cylindrical body
designed to be inserted in the probe nose such that it ensures tightness between the probe and the plug body. The second part is a substantially
conical or semi-spherical head, co-axial to the body and provided at the level of its junction with the latter with a shoulder by which it can abut on
the end of the probe. The plug comprises an inner through conduit which connects the surface of the head with the free front face of the body. This
conduit authorizes the discharge of a protective gas introduced into the probe, and it is possible by controlling the flow of this gas to assess the
difference of pressure exerted on each side of the plug and to adjust accordingly the pressure of the protective gas in order to prevent both the
ejection of the plug and the penetration into the probe of hot gases from the furnace. The invention finds an application in the probing of furnaces
used for reducing materials containing pressurized gases, such as blast furnaces.

Abstract (fr)
Le bouchon 4, réalisé d'une seule pièce, est constitué de deux parties contiguës : un corps sensiblement cylindrique 41 destiné à être inséré dans
le nez de sonde 3, comportant des moyens pour assurer l'étanchéité entre la sonde et ledit corps, et une tête 42 de forme sensiblement conique ou
hémisphérique, coaxiale au corps, et présentant au niveau de sa liaison avec celui-ci, un épaulement 46 de butée sur l'extrémité de la sonde. Le
bouchon comporte un conduit intérieur 47, qui le traverse de part en part, et met en communication la surface de la tête 42 avec la face frontale libre
48 du corps. Ce conduit autorise l'échappement d'un gaz protecteur introduit dans la sonde, et le contrôle du débit de ce gas permet d'apprécier
la différence de pression s'exerçant de chaque côté du bouchon et de régler en conséquence la pression de gaz protecteur pour éviter à la fois
l'expulsion du bouchon et la pénétration dans la sonde des gaz chauds du four. L'invention s'applique au sondage dans des fours de fusion de
matières contenant des gaz sous pression, tels que des hauts fourneaux.
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